
MOCIÓ PER A LA SUPRESSIÓ DE LA TAXA DE 
MATRÍCULA ANUAL PELS REFUGIS DE FAUNA 

 

Els portaveus dels grups municipals sota signants presenten a 
consideració del Ple, per tal que sigui estudiada i debatuda en la propera 
reunió del mateix, la següent moció per a la supressió de la taxa de 
matrícula anual pels refugis de fauna. 

 

Exposició de Motius 

Atès que el Refugi de Fauna (figura establerta i regulada per la Llei 
6/2006, de Caça i Pesca fluvial, i Decret 72/2004, pel qual es regulen els 
plans tècnics i els refugis de caça) persegueix la finalitat d'assegurar la 
conservació i recuperació de determinades espècies de la fauna silvestre, 
particularment les caçables, ja que a l'illa de Mallorca es pot caçar 
pràcticament arreu, i el nombre de persones que practiquen la caça és 
molt elevat (unes 21.000 llicències). 

Atès que a Artà hi ha un refugi de caça de titularitat privada (Sa Coma 
Sequera) i un d'importants dimensions, que és Parc Natural de Llevant 
amb les finques de S'Alqueria Vella, Aubarca i Es Verger. 

Atès que, fins ara, tant la tramitació com el manteniment dels refugis de 
fauna estava exempta de qualsevol taxa per part de l'Administració. Una 
exempció completament justificada, per la funció ambiental, social i de 
recuperació cinegètica d'aquests espais (com els que els envolten). 

Atès que el Consell de Mallorca tramita en l'actualitat una Ordenança 
reguladora de les taxes corresponents a tràmits administratius i serveis 
en matèria i pesca fluvial a Mallorca, per la qual es pagaran 17,56 euros 
per Ha. i any per les primeres 20 Ha. (amb un suplement si la superfície 
és superior). 

Atès que cosideram que la mesura no només és injusta, per gravar amb 
una taxa una funció pública, socioambiental, i que no comporta cap tipus 
d'aprofitament particular, sinó que és discriminatòria ja que la mateixa 
Ordenança estableix el cobrament als vedats de caça de particulars de la 
mitat d'aquella quantitat, i vuit vegades menys en els casos de vedats de 
societats de caçadors. 

Per tot això aquests regidors presenten al Ple amb la intenció de veure-la 
enriquida amb les aportacions de la resta de grups polítics i per a la seva 
aprovació si procedeix, la següent proposta: 

 



Es sol·licita al ple l’adopció dels següents acords: 

Demanar al Departament de Medi Ambient del Consell de Mallorca una 
rectificació de l’ordenança, i la supressió de la taxa de matrícula anual 
per als refugis de fauna. 
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